
PROTOKÓŁ NR XXV/2020 - projekt 

XXV Sesja w dniu 27 sierpnia 2020 roku. 

 

Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:55 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2.  Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

 

1. Otwarcie obrad XXV Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy, Bartosz Zięba, ogłosił otwarcie XXV Sesji Rady Gminy Lipno 

oraz powitał wszystkich zebranych. 

Obrady odbywały się wg porządku przesłanego Radnym wraz z zawiadomieniem o Sesji. 

1.   Otwarcie obrad XXV Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie protokółu poprzedniej Sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podjętych w Urzędzie Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego pn.: 

"Budowa sieci połączeń dróg dla rowerów na terenie gminy Święciechowa w ramach 

zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej", druk nr 192. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych 

Gminy Lipno, druk nr 193. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                       

w miejscowości Lipno, druk nr 194. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                        

w miejscowości Lipno, druk nr 195. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego       

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 196. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego      

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 197. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego      

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 198. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego     

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 199. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego      

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 200. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego        

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 201. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego    

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 202. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego    

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 203. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego    

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 204. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego     

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 205. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego    

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 206. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego    

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 207. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego    

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 208. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego    

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 209. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego    

w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 210. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2020, druk nr 211. 

26. Podjecie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2020-2029. druk nr 212. 

27. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

28. Wolne wnioski i informacje. 

29. Zakończenie Sesji. 

 

 

2. Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy                  

14 Radnych, co stanowi kworum, a to oznacza, że wszystkie podejmowane przez Radę 

decyzje będą prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności Radnych Gminy Lipno oraz pozostałych uczestników Sesji/ 

 

 

3. Przyjęcie protokółu poprzedniej Sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu poprzedniej – XXIV Sesji Rady 

Gminy z dnia 7 lipca br.  Radni otrzymali drogą elektroniczną, zapytał o uwagi i pytania do 

treści w nim zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokółu poprzedniej Sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marcin Grobelny, Anna Menes, Jacek Pawłowski 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół poprzedniej Sesji został przyjęty większością 

głosów.  

 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż wśród działań podjętych w okresie międzysesyjnym 

było m.in.: 

1. zajmował się przygotowaniem miejsca na tablicę upamiętniającą walki Powstania 

Wielkopolskiego na terenie Gminy oraz uroczystością jej odsłonięcia, 

2. uczestniczył w zorganizowanym przez Wójta Gminy wręczeniu podziękowań i nagród 

utalentowanej i zdolnej młodzieży z ternu Gminy, która osiągnęła imponujące wyniki 

w nauce jednocześnie angażując się w życie kulturalne Gminy ,  

3. uczestniczył w spotkaniu z Wójtem Gminy i Zarządem OSP Lipno w temacie  nowego 

nasadzenia w Parku w Lipnie „Dębu Wolności” i wykonania nowej tablicy 

upamiętniającej wydarzenie walk o wolność i niepodległość, 

4. 23 lipca uczestniczył w spotkaniu, podczas którego Wójt podpisał umowę w sprawie 

dofinansowania ze środków Urzędu Marszałkowskiego przedsięwzięcia w ramach 

Programu ”Pięknieje Wielkopolska Wieś”. Także w tym dniu uczestniczył                   

w uroczystym otwarciu nowobudowanej świetlicy wiejskiej w Gronówku, 

5. uczestniczył w objazdowym posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

podczas którego Komisja spotkała się z Dyrektorami Szkół na miejscu w placówkach, 

6. uczestniczył w posiedzeniu Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy (24.08), 

7. uczestniczył w Sanktuarium Matki Bożej Pociesznie w Górce Duchownej we mszy 

św. w intencji braci strażaków, 

8. przygotował i zwołał dzisiejszą Sesję. 

 

 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podjętych w Urzędzie Gminy w okresie  

międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Wójt Gminy, Łukasz Litka przedstawił informację o najważniejszych działaniach podjętych  

w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym.  

Na pytanie Przewodniczącego, o pytania do Wójta Gminy w sprawach przedstawionych          

w informacji, żadnych zgłoszeń nie było. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy o działaniach podjętych w Urzędzie Gminy w okresie 

międzysesyjnym/ 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego pn.: 

"Budowa sieci połączeń dróg dla rowerów na terenie gminy Święciechowa w ramach 

zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej", druk nr 192. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 
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realizacji projektu partnerskiego pn.: "Budowa sieci połączeń dróg dla rowerów na terenie 

gminy Święciechowa w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji 

Leszczyńskiej", druk nr 192, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i 

Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja do projektu proponowanej uchwały wypracowała i przyjęła  

opinię pozytywną. Pani Przewodnicząca wyjaśniła zasadność podjęcia proponowanej 

uchwały. 

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

realizacji projektu partnerskiego pn.: "Budowa sieci połączeń dróg dla rowerów na terenie 

gminy Święciechowa w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji 

Leszczyńskiej", druk nr 192. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu 

partnerskiego pn.: "Budowa sieci połączeń dróg dla rowerów na terenie gminy Święciechowa 

w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej została 

podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 192, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/181/2020/ 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych 

Gminy Lipno, druk nr 193. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej 

obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Lipno, druk nr 193, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja do proponowanego projektu  uchwały wypracowała i przyjęła 

opinię pozytywną. 

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej 

obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Lipno, druk nr 193. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 
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Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

jednostek organizacyjnych Gminy Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 193, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/182/2020/ 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                  

w miejscowości Lipno, druk nr 194. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Lipno, druk nr 194, poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja do projektu proponowanej uchwały wypracowała i przyjęła  

opinię pozytywną. Pani Przewodnicząca wyjaśniła, iż rzecz dotyczy nadania określonym 

działkom w Lipnie nazwy: ulica Rowerowa.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Lipno, druk nr 194. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 194, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/183/2020/ 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                   

w miejscowości Lipno, druk nr 195. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Lipno, druk nr 195, poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja do projektu proponowanej uchwały wypracowała i przyjęła  

opinię pozytywną. Pani Przewodnicząca wyjaśniła, iż rzecz dotyczy nadania określonym 

działkom w Lipnie nazwy: ulica Biegowa.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Lipno, druk nr 195. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 194, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/184/2020/ 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 196. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż od tego punktu, ty. 10. do punktu 24. porządku obrad 

proponowane są do podjęcia uchwały o podobnej treści, dotyczące przekazania do WSA          

w Poznaniu skarg Prokuratora Rejonowego w Lesznie na statuty wszystkich sołectw,              

w  związku z  czym jest piętnaście projektów uchwał – każdy dotyczy innego sołectwa.  Pan 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych do 

tychże projektów uchwał.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja do projektów  uchwał przedłożonych w drukach od 196 do 210  

wypracowała i przyjęła opinie pozytywne. 

Następnie na prośbę Przewodniczącego Rady, Sekretarz Gminy, Małgorzata Schwarz, 

pokrótce omówiła projekty uchwał dotyczące przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, przedłożone w 

drukach od numeru 196 do numeru 210.    

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały dotyczącego statutu sołectwa Goniembice, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 196. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 196, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/185/2020/ 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 197. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 197, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Lipno.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 197. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 197, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/186/2020/ 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 198. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 198, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Wyciążkowo.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 198. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 197, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/187/2020/ 

 

 



8 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 199. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 199, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Górka Duchowna.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 199. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1)Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 199, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/188/2020/ 

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 200. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 200, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Smyczyna.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 200. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 200, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/189/2020/ 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 201. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 201, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Żakowo.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 201. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 201, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/190/2020/ 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 202.  
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 202, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Radomicko.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 202. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 202, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/191/2020/ 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 203. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 203, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Klonówiec.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 203. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 203, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/192/2020/ 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 204. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 204, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Ratowice.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 204. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 204, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/193/2020/ 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 205. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 205, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Sulejewo.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 205. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 205, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/194/2020/ 

 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 206. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 206, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Targowisko.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 206. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 206, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/195/2020/ 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 207. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 207, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Koronowo.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 207. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 207, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/196/2020/ 

 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 208. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 208, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Gronówko.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 208. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 208, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/197/2020/ 
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23. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 209. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 209, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Mórkowo.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 209. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 209, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/198/2020/ 

 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 210. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego           

w Lesznie, druk nr 210, poinformował, że dotyczy ona statutu sołectwa Wilkowice.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie, druk nr 210. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1)Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Lesznie została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 210, wynik głosowania oraz Uchwała nr XXV/199/2020/ 
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25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2020, druk nr 211. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2020, druk nr 211, poinformował, że do projektu proponowanej uchwały 

Pan Wójt złożył autopoprawkę, a następnie poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja do projektu proponowanej uchwały wypracowała i przyjęła  

opinię pozytywną.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, Radna Anna Menes poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Budżetu nie 

wyraziła aprobaty na propozycję finansowania przebudowy drogi gminnej na Osiedlu 

Prymasa Tysiąclecia w Lipnie.   

Innych zgłoszeń nie było.                                                                     

Następnie, na prośbę Przewodniczącego Rady, Pan Wójt omówił autopoprawkę przedłożoną 

do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2020.    

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie  przyjęcia autopoprawki 

Wójta Gminy Lipno do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2020, druk nr 211. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że autopoprawka Wójta Gminy do projektu uchwały            

w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2020, druk nr 211, została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Na prośbę Radnego Jacka Pawłowskiego, Pan Wójt wyjaśnił zasadność realizacji zadania na 

ulicy Kwiatowej w Lipnie. 

Nastąpiła dyskusja dotycząca w/w zadania. Głos zabrali Radny Jacek Pawłowski oraz Radna 

Marta Lipka, a po wystąpieniu Radnej Edyty Krysiewicz także Radna Anna Menes, Radna 

Joanna Płonka, Radny Mieczysław Reszczyński, Radny Sylwester Przydrożny oraz Wójt 

Gminy, Łukasz Litka.   

Radna Edyta Krysiewicz odczytała składany pisemny wniosek, do realizacji na następnej 

Sesji, o przeniesienie środków w kwocie 25 000 zł zaplanowanych  projekcie uchwały nr 211 

na „Utwardzenie ul. Kwiatowej w Lipnie” na wykonanie oświetlenia ulicznego we 

wskazanych miejscach: w Lipnie, w Gronówku i w Wilkowicach. 

 

Następnie Radny Jacek Pawłowski złożył wniosek w sprawie wykreślenia z proponowanego 

projektu uchwały zapisów dotyczących wydatku w kwocie 25 000 zł na zadaniu 

inwestycyjnym pn.: "Utwardzenie ul. Kwiatowej w Lipnie" i przeniesienie tych środków na 

wydatki bieżące. 
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Z kolei Radna Anna Menes zgłosiła wniosek o wycofanie z proponowanego projektu uchwały 

zapisów dotyczących wydatku w kwocie 68 000 zł na zadaniu  przebudowa drogi na Osiedlu 

Prymasa Tysiąclecia w Lipnie a środki proponowane przenieść na wydatki bieżące. 

 

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Radnego Jacka Pawłowskiego            

w sprawie wykreślenia z załączników nr 2 i nr 5 wydatku majątkowego w kwocie 25 000 zł 

na zadaniu inwestycyjnym pn.: "Utwardzenie ul. Kwiatowej w Lipnie", zapisanego                   

w projekcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2020, druk nr 211           

i przeniesienie tych środków na wydatki bieżące.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak 

PRZECIW (6) Jeannette Krauze, Marta Lipka, Anna Menes, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż wniosek Radnego Jacka Pawłowskiego do projektu 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2020, druk nr 211, został przyjęty 

większością głosów.  

 

Przed głosowaniem drugiego wniosku, głos zabrał Pan Wójt, który wyjaśnił zasadność 

realizacji utwardzenia drogi na Osiedlu Prymasa Tyciąclecia. 

   

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Radnej Anny Menes              

w sprawie wycofania z załączników nr 2 i nr 5 zadania majątkowego w kwocie 68 000 zł na 

zadaniu inwestycyjnym pn. "Przebudowa drogi gminnej - os. Prymasa Tysiąclecia w Lipnie" 

zawartej w projekcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2020, druk nr 

211 i przeniesienie na wydatki bieżące. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) Anna Menes, Sylwester Przydrożny 

PRZECIW (10) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marta Lipka, Mieczysław Reszczyński 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, odrzucenie większością głosów wniosku Radnej Anny 

Menes do projektu proponowanej  uchwały.  

Następnie Pan Przewodniczący wyraziwszy poparcie dla wniosku Radnego Jacka 

Pawłowskiego, wytłumaczył się z głosowania nad tym wnioskiem.  

Na prośbę Radnego Mieczysława Reszczyńskiego, Pan Wójt omówił propozycję 

wprowadzenia do uchwały budżetowej zadania dotyczącego budowy żłobka w Wilkowicach.  

Innych zgłoszeń nie było. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2020, druk nr 211 wraz z autopoprawką Wójta Gminy Lipno oraz            

z wnioskiem Radnego Jacka Pawłowskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Jeannette Krauze, Marta Lipka, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2020 został podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 211, autopoprawka Wójta Gminy, wyniki głosowań oraz Uchwała nr 

XXV/200/2020/ 
 

 

26. Podjecie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno 

na lata 2020-2029, druk nr 212. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2020-2029, druk nr 212, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja do projektu proponowanej uchwały wypracowała i przyjęła  

opinię pozytywną.  

Na prośbę Przewodniczącego Rady, głos zabrała Skarbnik Gminy, Magdalena Tomków, która 

wyjaśniła wprowadzenie koniecznych zmian w proponowanym projekcie uchwały w związku 

z podjętą przez Radę Gminy uchwałą w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2020.  

 

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, głos zabrał Radny Jacek Pawłowski, który zgłosił wniosek w sprawie 

zaktualizowania zał. nr 1 i nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2020-2029, druk nr 212. 

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zaktualizowania zał. nr 1     

i nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2020-2029, druk nr 212, zgodnie z wnioskiem Radnego Jacka Pawłowskiego 

zawartego w podjętej uchwale w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, 

Bartosz Zięba 

PRZECIW (3) Jeannette Krauze, Anna Menes, Sylwester Przydrożny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marta Lipka, Joanna Płonka 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Radnego Jacka Pawłowskiego do projektu 

proponowanej uchwały przedłożonej w druku 212 został przyjęty większością głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjecie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2020-2029, druk nr 212 wraz               

z wnioskiem Radnego Jacka Pawłowskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, 

Bartosz Zięba 

PRZECIW (2) Anna Menes, Sylwester Przydrożny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Jeannette Krauze, Marta Lipka, Joanna Płonka 

NIEOBECNI (1) Miłosz Nadol 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2020-2029 została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 212, wynik głosowań oraz Uchwała nr XXV/201/2020/ 

 

 

27. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy. 

Wójt Gminy, Łukasz Litka, przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

/ w załączeniu sprawozdanie / 

 

28. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wiceprzewodniczącej Rady Gminy, Katarzynie 

Stachowiak, która poinformowała o złożonej interpelacji w sprawie wykonania zatoczki 

autobusowej w Wyciążkowie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż  do Biura Rady Gminy wpłynęła skarga na 

Radnego Mieczysława Reszczyńskiego, która to skarga będzie tematem posiedzenia Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż złożył pisemny wniosek do Wójta Gminy w sprawie 

wyliczenia środków finansowych zaoszczędzonych w związku z nauczaniem zdalnym ( np. 

mniejsze zużycie wody, prądu, itp.) i ich przeznaczenia na pilne potrzeby w szkołach.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym. 

 

Radny Marcin Grobelny wypowiedział się w sprawie parkowania tirów w Wilkowicach, do 

czego w dalszej części odniósł się Radny Mieczysław Reszczyński oraz zapytał, czy były 

przedstawiane dyrektorom szkół wytyczne dotyczące pracy w szkole w związku z trwającą 

pandemią koronowirusa. 

Za zgodą Przewodniczącego Rady, głos zabrała Dyrektor Szkoły Podstawowej                          

w Goniembicach, Mirosława Klecha, która omówiła procedury i organizację w szkole                

w związku z pandemią. 
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Radna Agnieszka Francke odnosząc się do artykułu zamieszczonego na stronie „Elka.pl” 

dotyczącego terenu inwestycyjnego w Gronówku, zapytała Wójta Gminy o sprawę. 

 

Radna Joanna Płonka: 

1. zapytała, gdzie mieszkańcy Żakowa mają szukać pomocy w przypadku niedrożności 

przydrożnego rowu,  

2. odczytała treść składanej interpelacji dotyczącej wyznaczenie dojazdu do pól w obrębie  

wiaduktu w Klonówcu, 

3. odczytała składany wniosek w sprawie opracowania planu utwardzania, modernizacji i 

przebudowy dróg gminnych,    

4. zapytała, czy i gdzie mieszkańcy mogą składać wnioski o przyłącze gazowe,   

5. wypowiedziała się na temat planowanych i realizowanych inwestycji, tzw. drogowych.  

 

Radna Anna Menes odczytała składany wniosek o unieważnienie podjętej w lipcu uchwały 

zebrania wiejskiego sołectwa Wilkowice.  

 

Radna Iwona Lorenc-Zimniak wypowiedziała się na temat utwardzania dróg na osiedlu           

w Lipnie  oraz zgłosiła problem parkowania tirów wzdłuż ulicy Spółdzielczej w Lipnie.  

 

Radny Mieczysław Reszczyński:     

1. zapytał, czy Gmina ma wiedzę w sprawie planu układania światłowodu  z Ineą, 

2. poprosił o wyrównanie nawierzchni asfaltowej na odcinku przed szkołą w Wilkowicach,  

3. odniósł się pokrótce do treści skargi dotyczącej jego osoby.  

 

Następnie Radny Jacek Pawłowski nawiązując do wniosku Radnej Anny Menes dotyczącego 

uchwały zebrania wiejskiego, wypowiedział się na temat podjętej uchwały oraz planowanej 

budowy hali sportowo-widowiskowej w Wilkowicach. W poruszonych kwestiach 

wypowiedzieli się także Pan Wójt, Łukasz Litka, Radna Anna Menes, Radna  Joanna Płonka, 

Radny Mieczysław Reszczyński  oraz Przewodniczący Rady Bartos Zięba.    

 

Radny Grzegorz Michalski zapytał o remont drogi powiatowej Radomicko – Górka 

Duchowna. 

 

Pan Wójt odpowiedział na powyższe zgłoszenie Radnych.  

Poinformował, iż na zgłoszenia przedłożone w formie pisemnej, także – odpowie pisemnie. 

 

Innych zgłoszeń nie było. 

 

29. Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdzając zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim za 

przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie XXV Sesji Rady Gminy Lipno. 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

 

 

Przygotowała: Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


